## SADDLEBACK NOTES

#### **FEARLESS LIVING**

Rick Warren April 17, 2022

"Jesus included everyone in his death so that everyone could also be included in his life, a resurrection life, a FAR BETTER LIFE than people ever lived on their own."

2 Corinthians 5:15 (MES)

"This resurrection life you receive from God's Spirit is not a fearful life. You're no longer a slave of fear anymore. Instead, God's Spirit makes you His child and you now relate to God as your loving Father!"

Romans 8:15 (MES/NLT)

# WHY CAN WE NOW LIVE FEARLESSLY? BECAUSE OF WHAT WE KNOW SINCE THE RESURRECTION

1. WE KNOW THAT JESUS TELLS US THE	
"Jesus Christ was shown to be the S from the dead."	on of God when God powerfully raised him Romans 1:4 (NLT)
2. WE KNOW THAT	IS NOT THE END
"Jesus died and resurrected in order all who've lived enslaved to the fear	to break Satan's power of death, and to free of dying." Hebrews 2:14b-15

"We know that the same God who raised Jesus from death, will also raise us with Jesus! ... This is why we never give up! Even though our physical bodies are becoming older and weaker, our spirit inside us is made new every single day! And the present troubles we're going through right now are quite small and won't last very long. But they are producing in us an eternal glory that is going to last forever!"

2 Corinthians 4:14, 16-17 (NCV/NLT)

## 3. WE KNOW THAT GOD \_\_\_\_\_\_ US EXTRAVAGANTLY

"God demonstrated his great love for us by sending Jesus to die for us even while we were sinning against him." Romans 5:8

"May you be able to feel and really understand, how LONG, how WIDE, how DEEP, and how HIGH God's love really is. May you experience this love for yourself, though it's so great you'll never fully understand it."

Ephesians 3:18-19 (LB)

## SADDLEBACK NOTES

"Nothing will ever separate us from God's love! Death can't, and life can't. The angels can't, and demons can't. Our fears for today, our worries about tomorrow, and even the powers of hell can't keep God's love away! Nothing in all creation will ever be able to separate us from the love of God that comes through Jesus Christ our Lord!"

Romans 8:38-39 (NLT)

"Wherever God's love is, there is no fear, because God's perfect love drives out all fear."

1 John 4:18a (NCV)

"Since fear is crippling, a fearful life is a life not yet fully formed in God's love."

1 John 4:18b (MES)

# 4. WE KNOW GOD HAS A GOOD \_\_\_\_\_\_ FOR OUR LIVES

"Because Jesus was raised from the dead, we've been given a brand- new life and have everything to live for, including a future in heaven — and the future starts now!"

1 Peter 1:3b-4 (MES)

"And we know that in ALL things God works for the good of those who love him, and have been called according to his purpose." Romans 8:28 (NIV)

#### 5. WE KNOW GOD WILL TAKE CARE OF ALL OUR

"I pray you'll begin to understand the incredibly great power available to us who trust God. It's the same mighty power God used to raise Jesus from death..."

Ephesians 1:19-20 (NLT)

"Jesus, the Son of God, has gone onto heaven where he is now our High Priest who helps us. So let us hold on to our faith in him and never stop trusting him. He sympathizes with our weaknesses, for he faced all of the same tests we do, without sinning. So then, LET US HAVE NO FEAR in approaching God's throne of grace to receive his mercy and find his grace that will help us when we need it most!"

Hebrews 4:14-16 (NJB/NLT)

Jesus: "Don't worry about everyday life... Can all your worries add a single moment to your life? No! ... So don't act like unbelievers... Your heavenly Father already knows what you need... and he'll give it to you IF you make his Kingdom your primary concern. And don't worry about tomorrow. Each day has its own trouble."

Matthew 6:25-34 (NLT)

1. truth 2. death 3. loves 4. plan 5. needs

saddleback.hk saddleback.hk

## SADDLEBACK NOTES

#### 無懼地生活

華理克牧師 2022 年 4 月 17 日

「耶穌為眾人死·好讓那些得到他新生命的人、復活的生命·一個比他們自己更美好的生命。」 哥林多後書 5:15 (意譯)

「你們從神的靈所領受復活的生命,不是懼怕的生命。你們不再是惶恐不安的奴隸;相反,神的靈使你們作了他的兒女。現在我們呼叫他:『阿爸·父親。』」 羅馬書 8:15 (新普及/意譯)

# 我們為何能夠無懼地生活? 因為我們藉着復活所知道的

#### 1. 我們知道,耶穌告訴我們的都是

「聖靈的大能使他從死人中復活·顯明了他是上帝的兒子。他就是我們的主耶穌基督。」 羅馬書 1:4 (新普及譯本)

### **2.** 我們知道,\_\_\_\_\_\_並不是終局

「耶穌藉着死亡和復活·打敗那曾握有死亡權勢的魔鬼·並釋放所有因怕死而一生被恐懼奴役的人。」 希伯來書 2:14-15 (新普及/意譯)

「我們知道·使主耶穌復活的上帝·也必使我們跟耶穌一同復活…因此·我們絕不氣餒。縱然我們的身體日漸衰殘·我們的心靈卻日日更新。我們目前的苦難輕微而短暫·但它們帶給我們的榮耀卻是無法衡量並且永遠長存!」

哥林多後書 4:14, 16-17 (新普及譯本)

#### 3. 我們知道,上帝豐豐富富地 我們

「但基督卻在我們還是罪人的時候為我們死‧神的愛就在此向我們顯明了。」 羅馬書 5:8 (新漢語譯本)

「願你們... 能夠明白他的愛是多麼的長、闊、高、深。基督的愛實在太偉大了,人不可能完全明白,但我願你們都能經歷他的愛。」

以弗所書 3:18-19 (新普及譯本)

## SADDLEBACK NOTES

「我深信·沒有甚麼能使我們跟上帝的愛分開。無論是死是生·是天使是鬼魔·是我們今天的恐懼·還是明天的憂慮·甚至是地獄的權勢·都不能使我們跟上帝的愛分開。無論天上還是地上的力量——實際上·沒有任何受造之物·能使我們跟上帝的愛分開·這愛已經通過我們的主基督耶穌顯明出來了。」

羅馬書 8:38-39 (新普及譯本)

「在愛裏沒有懼怕;完全的愛把懼怕驅除。」 約翰一書 4:18 上 (新漢語譯本)

「因為懼怕帶有刑罰;懼怕的人在愛裏還未得以完全。」

約翰一書 4:18 下 (新漢語譯本)

#### 4. 我們知道,上帝對我們的生命有美好的

「藉着耶穌基督從死人中復活,重生了我們,讓我們得着活的盼望,包括未來在天上的基業——這未來現在開始。」 彼得前書 1:3-4 (新漢語/意譯)

「我們知道上帝使萬事一同效力,讓那些愛上帝,又按他旨意蒙召的人得益處。」 羅馬書 8:28 (新普及譯本)

## 5. 我們知道,上帝會照顧我們所有的

「我還祈求上帝讓你們認識他那不可思議的大能... 是為了我們... 彰顯的。正是這莫大的能力、使基督從死人中復活... 」 以弗所書 1:19-20 (新普及譯本)

「這樣‧既然我們有一位偉大的、進入高天的大祭司——上帝的兒子耶穌‧就讓我們堅守自己所信的。我們這位大祭司體恤我們的軟弱‧因為他也曾像我們一樣面對各種試探‧只是他沒有犯罪。所以‧讓我們坦然無懼地來到我們施恩上帝的寶座前‧接受他的憐憫‧我們就會在最需要恩典的時候尋着恩典‧得到幫助。」

希伯來書 4:14-16 (新普及譯本)

「(耶穌說)不要為每天的生活憂慮…你們一切的憂慮‧能讓自己多活片刻嗎?… 不要活像不信的人…你們的天父原知道你們需要的…若你們追求上帝的國為最重要的事‧他就會賜你們一切所需要的。所以‧不要為明天憂慮‧因為明天自有明天的 憂慮。」 馬太福音 6:25-34 (新普及/意譯)

1. 真理 2. 死亡 3. 愛 4. 計劃 5. 需要